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Protokół Nr 42/2017 

z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie w dniu 15 listopada 2017 roku 

 

Komisja odbyła posiedzenie w pełnym składzie osobowym: 

Sylwester Kacprzak   - przewodniczący komisji 

Damian Drzewiecki   - zastępca przewodniczącego  komisji 

Marek Gierat              -  członek komisji  

Jarosław Włodarczyk -  członek komisji  

Marzena Skwarko -  członek komisji 

W momencie rozpoczęcia posiedzenia Komisji nieobecny radny Jarosław Włodarczyk . 

 Porządek posiedzenia:  

1. Zbadanie zasadności zarzutów przedstawionych w skardze :  

a) złożonej przez pełnomocnika skarżącego ……….. ,  

b) przekazanej przez SKO w Łodzi ,złożonej przez………… .  

2. Sprawy różne.  

Porządek posiedzenia został zaakceptowany przez członków Komisji w głosowaniu( 4 głosy 

za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 

Radny Sylwester Kacprzak   Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 

skargi zostały przesłane drogą elektroniczną członkom Komisji wraz z zaproszeniem na 

posiedzenie komisji. 

Ad. pkt. 1 a) 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa informowała, że szczegółowe 

wyjaśnienia dotyczące skargi zawarte są w przygotowanym projekcie uchwały. 

Pani Anna Rosak insp. ds. ochrony środowiska uzupełniła informacje i mówiła, że sprawa 

dotyczy elementów niewidocznych na powierzchni. W tym celu poczyniono wiele ustaleń 

włącznie z badaniami georadarem. Po przeprowadzeniu badań okazało się , że pod 

powierzchnią ziemi jest zlokalizowany zbiornik ale nie wiemy co zawiera. Powstały 

wątpliwości w związku z czym dokonano przesłuchania świadków w tej sprawie. 

O wszystkich podejmowanych ze strony Urzędu działaniach byli informowani właściciele 

gruntu. Dużo czasu zajęło ze strony Urzędu ustalenie kontaktu z właścicielem. Do czerwca 

2017 r. korespondencja była prowadzona bezpośrednio z właścicielami tej  nieruchomości. 

Obecnie właściciel ustanowił pełnomocnika w sprawie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  mówił, że ostatecznym rozwiązaniem byłoby wydanie 

decyzji nakazującej usunięcie zbiornika. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że mając na uwadze , że 

grunt może być zanieczyszczony zdecydowano o prowadzeniu również postępowania w tej  

przez inny organ. 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny mówiła, że całość dokumentów została 

przekazana do organu. Jednocześnie nie ma możliwości aby wbrew właścicielowi wejść na 

nieruchomość i sprawdzić co jest pod powierzchnią gruntu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  mówił, że skarżący powołuje się na jego zdaniem zły 

sposób i formę prowadzenia przesłuchania w tej sprawie i pytał czy skarżący podpisując 

protokół z przesłuchania miał zarzuty co do ustaleń zawartych w protokole? 

O godz.14 20 na posiedzenie Komisji rewizyjnej przybył radny Jarosław Włodarczyk. 

Pani Anna Rosak insp. ds. ochrony środowiska odpowiedziała, że skarżący nie wniósł 

uwag do zapisów w protokole z przesłuchania. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  zwrócił się do członków Komisji o zadawanie pytań 

w tej sprawie. 
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Pytań nie zadano w związku z tym Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie  

wniosek aby uznać skargę za niezasadną. 

głosowanie nad wnioskiem: 5 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Ad. pkt.1b) 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  poinformował, że skarga została przekazana celem 

zapoznania się z nią Komisji Rewizyjnej przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Strykowie. Zgodnie ze Statutem Gminy Stryków to rada upoważnia Komisję Rewizyjną do 

zbadania zarzutów przedstawionych w skardze i wnioskował  o przygotowanie na najbliższą 

sesję rady projektu uchwały przekazującej skargę do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej oraz 

jednoczesne przedłużenie terminu rozpatrzenia niniejszej skargi. 

Poinformowany skarżący zwrócił się pisemnie o przełożenie terminu  z dnia 15 listopada 

2017 r. badania zarzutów przedstawionych w swojej skardze. 

głosowanie nad wnioskiem: 5 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Radny Damian Drzewiecki mówił, że skarżący powołuje się na złożenie załączników do 

niniejszej skargi, których faktycznie nie ma. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że sprawa podnoszona w tej 

skardze dotyczy wybudowania drogi w 2012 roku. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z.Kubiak   

 

 

 

 

Przewodniczący  

Komisji Rewizyjnej  

                                                                               Rady Miejskiej w Strykowie 

 

          Sylwester Kacprzak  

 


